

Title (en)

Arrangement for supporting a vertical permanent partition wall, especially in a shower partition.

Title (de)

Anordnung zum Haltern einer festen, senkrecht stehenden Trennwand, insbesondere in einer Duschabtrennung.

Title (fr)

Dispositif pour maintenir une paroi de séparation fixe verticale, en particulier dans une cloison de douche.

Publication

EP 0619090 A1 19941012 (DE)

Application

EP 94104286 A 19940318

Priority

DE 4309025 A 19930320

Abstract (en)

The invention relates to an arrangement for the angularly rigid support of a vertical partition wall (2) on a room wall (1). For this purpose, provision is made for a corner connector bar (9) which is fixed between a first connecting point (7) on the top edge (2a) of the partition wall (2) and a second connecting point (8) on the room wall. The effective length of the corner connector bar 9 can be adjusted for fine adjustment of the angular position of the partition wall (2). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Anordnung zur winkelsteifen Halterung einer senkrecht stehenden Trennwand (2) an einer Raumwand (1). Hierzu ist ein Eckverbinderstab (9) vorgesehen, der zwischen einem ersten Verbindungspunkt (7) auf der Oberkante (2a) der Trennwand (2) und einem zweiten Verbindungspunkt (8) an der Raumwand befestigt ist. Die wirksame Länge des Eckverbinderstabes 9 kann zur Feinjustage der Winkelposition der Trennwand (2) verstellt werden. <IMAGE>

IPC 1-7

A47K 3/22

IPC 8 full level

A47K 3/36 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47K 3/36 (2013.01)

Citation (search report)

- [XAY] DE 8809618 U1 19881222
- [XY] EP 0448820 A1 19911002 - MUNCH PAUL JEAN [FR]
- [XAY] EP 0285914 A2 19881012 - BAUS HEINZ GEORG
- [A] US 3996642 A 19761214 - ATKINS NORMAN C

Cited by

EP0711524A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0619090 A1 19941012; EP 0619090 B1 19980729; AT E168870 T1 19980815; DE 4309025 A1 19940922; DE 59406527 D1 19980903;
ES 2120530 T3 19981101

DOCDB simple family (application)

EP 94104286 A 19940318; AT 94104286 T 19940318; DE 4309025 A 19930320; DE 59406527 T 19940318; ES 94104286 T 19940318